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Írásbeli választ igényl ő kérdés
Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Társadalmi és szakmai egyeztetés Fidesz-módra? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A környezetvédelmi termékdíj teljes rendszerének átalakításáról szóló törvényjavaslatot június 1-é n
Sebestyén László kormánypárti képviselő , önálló képviselői indítványként nyújtotta be . Tette
mindezt úgy, hogy nem történt semmilyen társadalmi egyeztetés, nem készült el semmilye n
hatásvizsgálat a törvényhez .

Az Országos Környezetvédelmi Tanács elnöke mindezt megerősítette, miszerint nem zajlott le
semmilyen egyeztetés, nem kapták meg véleményezésre a termékdíj törvénytervezetét .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit szól ahhoz Miniszter Úr, hogy az OKT elnöke meger ősítette azt, hogy a környezetvédelm i
termékdíj törvényjavaslata nem került hozzájuk véleményezésre?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 7 .

. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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